

Title (en)

PROTECTIVE GEL FOR THE HANDS.

Title (de)

DAS SCHUTZGEL FÜR DIE HÄNDE.

Title (fr)

GEL PROTECTEUR POUR LES MAINS.

Publication

EP 0217873 A1 19870415 (DE)

Application

EP 86902273 A 19860410

Priority

PL 25287485 A 19850411

Abstract (en)

[origin: WO8605975A1] Protective gel for the hands, representing a mixture of known hydrophile substances with a small amount of dye and/or an aromatic agent in a water/alcohol solution, is characterized by the fact that it is composed 45-99.9 per cent of the dry mass of the products from casein with glycidol, to which are added for 100 parts by weight of the product from casein with glycidol 0.1-5.0 parts by weight of an agent which alleviates surface tension and which possesses bacteriostatic and fungicidal properties, the pH factor of the gel lying between 5.0 and 6.5.

Abstract (fr)

Le gel protecteur pour les mains qui est un mélange de substances hydrophiles connues avec une petite quantité d'un colorant et/ou d'un agent aromatique dans une solution d'eau/alcool est caractérisé en ce qu'il se compose pour 45-99,9 pour cent de la masse sèche du produit de réaction de la caséine avec le glycidol, auquel viennent s'ajouter pour 100 parties en poids du produit de réaction de la caséine et du glycidol 0,1-5 parties en poids d'un agent qui adoucit la tension de surface et qui possède des propriétés bactériostatiques et fongicides, à valeur pH du gel se situant entre 5 et 6,5.

IPC 1-7

A61K 7/40; A61K 7/48

IPC 8 full level

A61K 8/64 (2006.01); **A61Q 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 8/64 (2013.01); **A61Q 17/005** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605975A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8605975 A1 19861023; EP 0217873 A1 19870415; PL 144102 B1 19880430; PL 252874 A1 19861021

DOCDB simple family (application)

AT 8600033 W 19860410; EP 86902273 A 19860410; PL 25287485 A 19850411